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Abstract (en)
The invention relates to an elliptical reflector for a vehicle headlight, which is constructed according to the projection principle. In order to achieve a
lateral spreading of the light, the eccentricity of the reflector increases from the vertical axial central section to the horizontal axial central section, the
internal focal points of each axial central section and the associated vertices of the elliptical sections thereby produced being congruent. A greater
lateral spreading of the light is achieved when light-spreading means which spread the light in the horizontal direction are arranged in the regions of
the reflection surface which border the horizontal axial central section. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen elliptischen Reflektor für einen Fahrzeugscheinwerfer, der nach dem Projektionsprinzip aufgebaut ist. Zur
Erzielung einer seitlichen Streuung des Lichts vergrößert sich die Exzentrizität des Reflektors von dem vertikalen axialen Mittelschnitt zu dem
horizontalen axialen Mittelschnitt, wobei die inneren Brennpunkte eines jeden axialen Mittelschnitts sowie die dazugehörigen Scheitelpunkte
der dabei entstehenden Ellipsenabschnitte deckungsgleich sind. Eine größere seitliche Streuung des Lichts wird erreicht, wenn in den an den
horizontalen axialen Mittelschnitt angrenzenden Bereichen der Reflexionsfläche lichtstreuende Mittel angeordnet sind, die das Licht in horizontaler
Richtung streuen.
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